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Hälsning
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VARNING: Det här e-postmeddelandet är skickat från en extern adress. Klicka
inte på länkar eller öppna bifogade filer om du inte känner igen avsändaren och
vet att innehållet är säkert. Om du misstänker att meddelandet är någon form av
spam så ta bort det eller vidarebefordra till spam@hylte.se. 

Från: johannes Svensson <johannes.262.svensson@gmail.com>
Skickat: den 12 maj 2023 19:58
Till: kommunen@hylte.se
Ämne: Angående Rydöbruks skola

VARNING: Det här e-postmeddelandet är skickat från en extern adress. Klicka inte på länkar eller öppna bifogade filer om du inte
känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. Om du misstänker att meddelandet är någon form av spam så ta bort det eller
vidarebefordra till spam@hylte.se. 

Hej! Det är med bestörtning man tar del av politikernas tankar (beslut?) om att
lägga ner Rydöbruks skola. Jag är uppvuxen i samhället och arbetar nu som lärare i
en medelstor stad, det är både min och den aktuella forskningens ståndpunkt att den
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typ av skola som ni nu planerar att lägga ner bidrar med så mycket nytta för barnen
som går där. Sen tror jag att ni precis som jag inser att ni fullständigt ”dödar”
samhället om ni lägger ner skolan, det är skolan som gör att exempelvis jag ibland
går i tankar om att flytta tillbaka till kommunen och då Rydöbruk. Så jag ber er, se
utanför de kortsiktiga ekonomiska prognoserna och tänk istället långsiktigt, tänk på
att göra det bra för människor. Det är trots allt det politik handlar om!  

Mvh, Johannes Svensson, Växjö 


